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Zadeva: Predlog direktive o zagotavljanju uravnotežene zastopanosti spolov med neizvršnimi 
direktorji družb, ki kotirajo na borzi, in s tem povezanih ukrepih (COM(2012)0614)

Komisija je novembra 2012 predstavila predlog direktive o zagotavljanju uravnotežene zastopanosti 
spolov med neizvršnimi direktorji družb, ki kotirajo na borzi, in s tem povezanih ukrepih.

Predlog o ženskah v odborih določa cilj, da je v upravnih odborih družb v zasebnem sektorju do leta 
2020, v javnem pa do leta 2018 vsaj 40 % neizvršnih članov slabše zastopanega spola. Nastala 
direktiva naj bi prispevala k uresničevanju načela o enaki obravnavi moških in žensk, saj določa okvir, 
po katerem družbe, ki kotirajo na borzi, pri zapolnjevanju položajev neizvršnih direktorjev upoštevajo 
širok obstoječi nabor talentov ženskih in moških kandidatov, ne da bi posegala v dejansko izbiro 
posameznih direktorjev. Poleg tega bi direktiva pozitivno vplivala na raznoliko zastopanost spolov na 
celotni hierarhični lestvici, saj imajo upravni odbori direktorjev pomembno vlogo pri imenovanju 
najvišje vodstvene ravni in oblikovanju kadrovskih politik družb.

Parlament je stališče o predlogu v prvi obravnavi sprejel novembra 2013 z veliko večino iz vseh 
političnih skupin in z malo predlogov sprememb, kar kaže na željo po soglasju s Svetom. Toda 
stališče Sveta o predlogu v prvi obravnavi še vedno ni bilo sprejeto. Parlament je Svet večkrat 
spodbudil k nadaljnji obravnavi dosjeja, nazadnje v razpravi na plenarnem zasedanju 31. januarja 
2019, naj predlog sprosti in prispeva k odpravi steklenega stropa, pa ga je pozval tudi februarja 2019 
in januarja 2020.

Komisija se je pred nedavnim zavezala, da se bo v svoji strategiji za enakost spolov 2020–2025 
zavzela za sprejetje predloga. Podpredsednica Věra Jourová je odboru JURI 25. maja 2020 
povedala, da predlog zdaj podpira 18 držav članic in da bi Svet z nemško podporo dosegel 
kvalificirano večino, ki zagotavlja skupni pristop. Predstavnica nemškega predsedstva Franziska 
Giffey je 3. julija 2020 v odboru FEMM izjavila, da se bo s ciljnimi razpravami močno zavzela za 
napredek v obravnavi dosjeja.

Kakšno je torej glede opisanega predloga stanje v Svetu in kakšna so o njem zadnja stališča držav 
članic? Kateri so glavni razlogi, da države članice, ki še oklevajo, ne spremenijo stališča? S katerimi 
ukrepi namerava nemško predsedstvo sprostiti dosje v Svetu in spodbuditi sprejetje skupnega 
stališča?
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